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BERKEN IP is a Studio specialized in Intellectual Property with focus in Patents, 

Technology and Business, situated in Buenos Aires, Argentina. With differential 

expertise in the areas of biotechnology, chemical and pharmacy.  

 

Our services are organized in three groups of practice: Agency of Intellectual Property, 

Legal Issues and Intelligence in Patents.  

 

The Agency of Intellectual Property manages the complete process of brands, patents and 

industrial designs, utility models and copyrights in Argentina and the exterior.  

 

Legal Issues design commercial operation strategies and defense of the IP activities. 

 

Intelligence in Patents essentially consists in carrying out patent searches in worldwide 

databases and analyzing the results. From them key reports are generated to evaluate 

adequately the market and orientate the decision process.   

 

Web: http://www.berkenip.com/  

 

 



BERKEN IP 
 

 

电话：（54 11）5252-2452 

地址：阿根廷布宜诺斯艾利斯市，CALLAO街868号，1楼A（C1023AAO） 

电子邮件：info@berkenip.com 

 

Alicia Álvarez Berkenwald工程师 

合作伙伴 - 专利分析师 

aalvarez@berkenip.com 

patentes@berkenip.com 

 

BERKEN IP是一个专门从事知识产权与专利的工作室，工作重点主要在于专利、科

技及商业。其工作室坐落在阿根廷布宜诺斯艾利斯市。它拥有生物技术、化学和制

药等各个领域的专业知识。 

 

我们的服务领域被规划成三个实践小组：知识产权，法律问题和专利情报机构。 

 

知识产权机构管理整个品牌注册、给予专利权、工业品外观设计、实用性设计和阿

根廷及海外版权的过程。 

 

法律问题主要负责设计商业经营策略及知识产权保护。 

 

专利情报基本上是根据全球数据库进行专利检索并分析结果。从分析结果中产生重

要报告，充分评估市场并为决策过程指明方向。 

 

Web: http://www.berkenip.com/  

 


